
 

 pagina 1 / 12 

 
Laatst gewijzigd: 2 mei 2024  

Toezeggingenlijst commissie Economie 24 mei 2024 
 

    

Commissie (Economie) 
  

nr COM Bestuurder datum 
vergadering 

onderwerp actie 
door 

voortgang 

52 Economie Van der Maas 16-9-2022 Naar aanleiding van een vraag van de SP over de bruine 
vloot zal GS een schriftelijke terugkoppeling geven over de 
stand van zaken m.b.t. stichting behoud Hoogaars. 

    

3 Economie Van der Maas 8-9-2023 n.a.v. Brief GS van 22 augustus 2023 over Aanpassen 
busdienstregeling - 361970: 
Ik zal een voorstel doen om de middelen die terugvloeien 
naar de Provincie vanuit de afschaling van Connexxion, op 
een andere manier te doen toekomen aan het OV in 
Zeeland. 

  Brief GS van 7 november 2023 over afdoening en 
voortgang moties en toezeggingen - 377471 
voortgangsinformatie: We zullen dit punt betrekken bij 
de volgende voortgangsrapportage over de Regionale 
Mobiliteitsstrategie.  

8 Economie Van der Maas 24-11-2023 n.a.v. Brief GS van 7 november 2023 over voortgang 
busconcessie - 377524 
N.a.v. de opmerking van mevrouw Van Unen (SP) over de 
mogelijkheid van contant betalen in de bus waarbij enkel een 
prijzige dagkaart als optie wordt geboden: 
Ik zal met Connexxion in gesprek gaan over de prijs voor een 
noodkaart (kaart als je niet via ov-chipkaart of OV-pay kan 
betalen) en u een terugkoppeling geven over de uitkomsten 
daarvan. 

    

10 Economie Van der Maas 24-11-2023 n.a.v. Brief GS van 7 november 2023 over voortgang 
busconcessie - 377524 
In de volgende stukkenstroom m.b.t. de Regionale 
Mobiliteitsstrategie zal ik een passage opnemen met 
informatie over het al dan niet toereikende aantal chauffeurs 
voor het beoogde aantal flextaxi’s, waarbij in overweging 
wordt genomen dat de CAO van een buschauffeur en van 
een taxichauffeur verschillend is. 
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Commissie (Economie) 
  

nr COM Bestuurder datum 
vergadering 

onderwerp actie 
door 

voortgang 

11 Economie Van der Maas 24-11-2023 n.a.v. Antwoorden Statenvragen - VVD - berichtgeving 
stremming sluizencomplex Hansweert - 019 – 358829 
Ik zal aan Rijkswaterstaat vragen snel te acteren bij 
toekomstige neergaande ontwikkelingen ten aanzien van hun 
bedrijfsprocessen en dienstverlening die tot uitval of andere 
ongewenste belemmeringen of beperkingen kunnen leiden 
voor de Zeeuwse economie, inwoners en gasten, GS in een 
vroegtijdig stadium te informeren, zodat het college PS ook 
tijdig kan informeren. 

    

12 Economie Van der Maas 26-1-2024 n.a.v. E-mail gemeente Reimerswaal van 4 oktober 2023 
over NS problematiek binnen Zeeland - 369808:Wanneer ik 
het gesprek met NS heb gevoerd over de recente 
problematiek binnen Zeeland, o.a. over de communicatie, 
compensatie van reizigers, alternatief vervoer en 
betrouwbaarheid van het spoor, stel ik u op de hoogte n.a.v. 
alle punten die ook hier in de commissie zijn benoemd. 

    

13 Economie Van der Maas 26-1-2024 n.a.v. bespreking Antwoorden Statenvragen SP - Busvervoer 
in eigen beheer - 032 - 370672 en RMS: 
Indien na één jaar van de inwerkingtreding van de Regionale 
Mobiliteitsstrategie blijkt dat we 75% van de reizigers van het 
OV kwijt zijn, dan zullen we evalueren en een alternatieve 
aanpak voorstellen. 

    

15 Economie Van der Maas 1-3-2024 n.a.v. Brief aan gemeenteraad Hulst van Dorpsraad Kuitaart 
van 9 januari 2024 inzake Zienswijze met betrekking tot 
bestemmingsplan Perkpolder - 395807 
Ik ga met de dorpsraad van Kuitaart in gesprek over de 
verkeersveiligheid om te zien wat mogelijk is binnen de 
bestaande situatie, waarbij we proberen de 30 kilometerzone 
mee te nemen als buitengewone maatregel. 
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Commissie (Economie) 
  

nr COM Bestuurder datum 
vergadering 

onderwerp actie 
door 

voortgang 

16 Economie Van der Maas 5-4-2024 n.a.v. Statenvoorstel Uitvoering Regionale 
Mobiliteitsstrategie - 419570 
Ik zal de Zeeuwse gemeenten die nog geen minimaproduct 
aanbieden verzoeken het dit product voor het openbaar 
vervoer op te pakken en aan te bieden. 

    

 

    

PS toezeggingen 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

130 Economie De Bat 11-12 
november 
2021 

N.a.v. Statenvoorstel Begroting 2022 en najaarsnota 
2021  
Ik zeg u toe te zijner tijd te komen met een voorstel hoe 
het traject ‘cultuurbus’ na 2023 voortgezet kan worden. 

  In het najaar van 2021 is het verzoek aan het 
Cultuurkwadraat gedaan om te komen met een advies 
voor voortzetting na 2023, en een voorstel om in de 
periode tot 2023 stapsgewijs naar de nieuwe situatie 
toe te werken. Verwachting is dat wij hierover voor de 
zomer een voorstel ontvangen. Brief GS van 17 januari 
2023 met voortgangsinformatie ontvangen. Mede op 
basis van een evaluatie vindt er medio 2023 
besluitvorming over het vervolg van de Cultuurbus 
plaats. 
Voortgangsinformatie ontvangen middels Brief GS van 
7 november 2023 over afdoening en voortgang moties 
en toezeggingen - 377471: Door omstandigheden is de 
evaluatie vertraagd. In de najaarsnota zit een voorstel 
voor het beschikbaar stellen van extra middelen voor 
de cultuurbus. De evaluatie volgt uiterlijk in het eerste 
kwartaal van 2024. 
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PS toezeggingen 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

173 Economie Van der Maas 11-11-2022 N.a.v. Statenvoorstellen Begroting 2023 en Najaarsnota 
2022 - 213084 
GS zullen onderzoeken op welke manier wij ook als 
provincie structureel inzet 
kunnen leveren aan leefbaarheid en kunnen bijdragen 
aan leefbaarheidsinitiatieven in Zeeland. Ik zal de 
strekking van de ingediende motie leefbaarheid 
Zeelanddag betrekken en binnen een half jaar, in 2023 
hierover terugkomen bij PS 

  Brief van GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie ontvangen. Voortgang: wij 
verwachten hier later in 2023 op terug te komen. 
Voortgang middels Brief GS van 7 november 2023 over 
afdoening en voortgang moties en toezeggingen - 
377471: Er is nieuw beleid voor leefbaarheid in 
ontwikkeling, de sociale agenda en het 
leefbaarheidsfonds. Wij zullen een voorstel voor 
leefbaarheidsbeleid opstellen en aan u toesturen. Zodat 
u er daarna er een besluit over kunt nemen. 

176 Economie Van der Maas 11-11-2022 N.a.v. Statenvoorstellen Begroting 2023 en Najaarsnota 
2022 - 213084: 
Ik ben bereid om bij Rijkwaterstaat na te vragen of RWS 
vindt dat de Deltawerken aangedragen kunnen worden 
als Unesco Werelderfgoed 

    

194 Economie Van der Maas 10-3-2023 n.a.v. Motie 19 over OV Zeeland: Het college zal het vijf 
punten plan van de Mobiliteitsalliantie, met betrekking tot 
het overeind houden van het openbaar vervoer in de 
landelijke gebieden bestuderen en terugkoppelen naar 
PS welke voordelen voor Zeeland er benoemd worden. 

  Voortgangsinformatie middels Brief GS van 7 november 
2023 over afdoening en voortgang moties en 
toezeggingen - 377471: 
We zullen dit punt betrekken in de volgende 
voortgangsrapportage over de Regionale 
Mobiliteitsstrategie. 

6 Economie Van der Maas 29-9-2023 N.a.v. Motie 4 "GS'ers naar GSAs" 
Wij zullen met de schoolbesturen in het ZBO in gesprek 
gaan om te bepalen op welke wijze wij in gesprek kunnen 
gaan met klassen of een groepje leerlingen. 
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PS toezeggingen 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

9 Economie Van der Maas 10-11-2023 N.a.v. behandeling PS Begroting 2024 en Najaarsnota 
2023 
Wij zullen in samenwerking met een vertegenwoordiging 
van het initiatief Challenge2050 bekijken hoe we de 
interactie met jongeren via Jouw Zeeland kunnen 
verbreden en o.a. het genoemde initiatief hierin kunnen 
opnemen.  

    

12 Economie Van der Maas 10-11-2023 N.a.v. behandeling PS Begroting 2024 en Najaarsnota 
2023 
We zullen met Connexxion in gesprek gaan over het 
verlengen van de huidige concessie met maximaal twee 
jaar extra tot december 2026. Hierbij zullen we 
waarborgen dat het kwaliteitsniveau minimaal behouden 
blijft op wat nu de standaard is, zodat geen verdere 
afschaling plaatsvindt van het Zeeuws openbaar vervoer, 
maar er wel ruimte ontstaat ervaring op te doen met het 
fijnmazige.  

    

19 Economie Vael 15-3-2024 n.a.v. Statenvoorstel Besluit tot wijzigen van de 
Verordening Europese landbouwsubsidies Zeeland 2023-
2027 - 401639 
In het openstellingsbesluit van de regeling productieve 
investeringen groen blauw en dierenwelzijn en de jonge 
boeren zullen wij een apart subsidieplafond inregelen 
voor de maatregelen in de categorie water, waarin zowel 
maatregelen voor een zuinigere omgang met zoet water 
en minder afstroom van zoet water als maatregelen voor 
het verbeteren van de waterkwaliteit terugkomen. 
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PS toezeggingen 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

22 Economie Van der Maas 19-4-2024 n.a.v. Statenvoorstel Uitvoering Regionale 
Mobiliteitsstrategie - 419570 
Ik zal in de eerstvolgende commissie economie tijdens 
de informatie-uitwisseling bij u terug komen met meer 
informatie over de (toekomstige) route en kosten van de 
busverbinding Oostkapelle – Middelburg. 

    

23 Economie Van der Maas 19-4-2024 n.a.v. Statenvoorstel Uitvoering Regionale 
Mobiliteitsstrategie - 419570 
In de toekomstige RMS-kwartaalrapportages zullen we 
aandacht besteden aan de thema's en onderwerpen 
zoals aangedragen middels motie nr. 3 van de 
Statenvergadering van vandaag, waaronder de 
voortgang van de aanbesteding, compliance met het 
programma van eisen m.b.t. vaste lijnen, besluitvorming 
van governance voor de mobiliteitscentrale, voortgang 
startprojecten, compatibiliteit tussen MaaS/andere OV 
apps, budgetbewaking, proces- en tijdsbewaking voor de 
ontwikkeling en invoer van samenstellende RMS-
onderdelen in Zeeland. 
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Moties 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

40 Economie Pijpelink 18-12-2020 Van den Berge (SGP), mede namens VVD, PvdA CDA, D66,CU, 
PVV Van Dijk, 
over Provinciaal beleid religieus erfgoed Dragen het College van 
Gedeputeerde Staten op: 
- De mogelijkheden te bezien voor verbindingen met andere 
onderwerpen / beleidsterreinen als duurzaamheid, recreatie, 
leefbaarheid en sociale ontwikkelingen (bijvoorbeeld krimp en 
groei) in dorpen en stadswijken dit mede ook in relatie tot de 
Erfgoeddeal; 
- Mogelijkheden te onderzoeken voor fondsvorming voor onderzoek 
en planvorming voor kerkelijke gebouwen; 
- Te onderzoeken in hoeverre aansluiting mogelijk is op de 
erfgoedlijn “Heren en Kerken”; 
- Te onderzoeken of een rijksbijdrage in de kosten van het 
opstellen van een provinciale visie 
religieus erfgoed tot de mogelijkheden behoort; 
- Na het opstellen van de meeste kerkenvisies door de Zeeuwse 
gemeenten te bezien in hoeverre er de noodzaak is om provinciaal 
beleid voor het religieus erfgoed op te stellen en Provinciale Staten 
hierover te informeren. 

  Brief GS van 15 februari 2022 met 
afdoeningsinformatie ontvangen. De commissie 
geeft het advies om de motie nog niet af te 
voeren. Brief van GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie ontvangen. Middels de 
brief van GS d.d. 15 februari 2022 en het 
vastgestelde koersdocument Zeeuws Erfgoed 
d.d. 12 juni 2022 is PS nader geïnformeerd 
over de integrale erfgoedvisie. Tijdens 
bespreking in de commissie Economie op 16 
september is door de gedeputeerde de stand 
van zaken en procesgang rond de integrale 
erfgoedvisie toegelicht en aangegeven dat in 
2023 een Uitvoeringsagenda Erfgoed 
geformuleerd zal gaan worden. Hierin zal het 
onderdeel Religieus Erfgoed worden 
meegenomen. 
Voortgang middels Brief GS van 7 november 
2023 over afdoening en voortgang moties en 
toezeggingen - 377471: In 2024 wordt een 
uitvoeringsagenda cultuur en erfgoed 2025-
2032 voorgelegd ter besluitvorming. Religieus 
erfgoed zal hier onderdeel van uitmaken. Op 3 
november 2023 heeft een zicht op beleid sessie 
voor erfgoed plaatsgevonden om de commissie 
bij te praten op het gebied van erfgoed. 
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Moties 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

58 Economie De Bat 11-12 
november 
2021 

Van Hertum ( PvdA) mede namens VVD, GL, CU, PvdD, SP, D66, 
50PLUS over Cultuurbus 
Roepen Gedeputeerde Staten op om: 
- Onderzoek te doen naar het verlengen van de Cultuurbusregeling. 
- Slimme verbindingen te leggen met andere regelingen als NOP. 

  De oproep om te onderzoeken hoe de regeling 
Cultuurbus verlengd kan worden, en daarbij 
slimme verbindingen te leggen hangt samen 
met de oproep hoe ervoor te zorgen dat de 
Cultuurbus ook na 2023 kan blijven bestaan. In 
het najaar van 2021 is het verzoek aan het 
Cultuurkwadraat gedaan om te komen met een 
advies voor voortzetting na 2023, en een 
voorstel om in de periode tot 2023 stapsgewijs 
naar de nieuwe situatie toe te werken. 
Verwachting is dat wij hierover voor de zomer 
een voorstel ontvangen. Brief van GS van 17 
januari 2023 met voortgangsinformatie 
ontvangen: Mede op basis van een evaluatie 
vindt er medio 2023 besluitvorming over het 
vervolg van de Cultuurbus plaats. 
Voortgangsinformatie middels Brief GS van 7 
november 2023 over afdoening en voortgang 
moties en toezeggingen - 377471: Door 
omstandigheden is de evaluatie vertraagd. In 
de najaarsnota zit een voorstel voor het 
beschikbaar stellen van extra middelen voor de 
cultuurbus. De evaluatie volgt uiterlijk in het 
eerste kwartaal van 2024. 

74 Economie Van der 
Maas 

24-6-2022 Van Burg (SGP, mede namens PvdA, VVD, CDA en GL) over 
Behoud geschenkwoningen Watersnoodramp 1953,  
Dragen het College van Gedeputeerde Staten op: 
- In het najaar 2022 bij de begrotingsbehandeling met nadere 
voorstellen naar PS te komen om een aantal geschenkwoningen in 
Zeeland te behouden en een beschermde status te geven. 

  Brief GS van 17 januari 2023 met 
voortgangsinformatie ontvangen. Voortgang: 
Tijdens de beantwoording van vragen rond de 
Najaarsnota heeft de gedeputeerde toegezegd 
dat in januari 2023 een schriftelijke rapportage 
van de stand van zaken rond 
geschenkwoningen zal worden toegezonden. In 
deze rapportage wordt PS nader geïnformeerd. 
Voortgangsinformatie middels Brief GS van 7 
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Moties 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

november 2023 over afdoening en voortgang 
moties en toezeggingen - 377471: Wij hebben 
een brief gestuurd namens drie Provincies naar 
het Ministerie van OCW en de Rijksdienst voor 
Erfgoed met het verzoek de geschenkwoningen 
tot monumenten te verklaren. 

9 Economie Van der 
Maas 

10-11-2023 De Clerck (VVD) mede namens SGP, D66 en BBB over 
Sluipvrachtverkeer 
Dragen het college van Gedeputeerde Staten op; 
• Om onderzoek te doen naar de huidige en toekomstige 
verkeerstromen van vrachtverkeer in Zeeland op de N-wegen die 
geen vertrekpunt of (eind)bestemming in Zeeland hebben; 
• Bij het onderzoek de invoering van de vrachtwagenheffing in 
Nederland te betrekken evenals de opening van de 
Blankenburgverbinding; 
• En te bezien welke passende, effectieve verkeersgeleidende 
maatregelen getroffen zouden kunnen en moeten worden om 
ongewenste verkeerstromen en overlast in de dorpen tegen te 
gaan; 

    

13 Economie De Bat 10-11-2023 Koppejan (CU) mede namens PvdA-GL, BBB en D66 over Sport 
Roepen het college van GS op om: 
• te onderzoeken in hoeverre Sport Zeeland meer menskracht en/of 
financiële middelen kan gebruiken om meer Zeeuwen aan het 
sporten te krijgen 
• medio 2024 met een voorstel naar PS te komen om Sport 
Zeeland verder te ondersteunen om meer Zeeuwen te laten 
sporten. 
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Moties 
  

nr COM Bestuurder Datum 
vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

19 Economie Van der 
Maas 

9-2-2024 Bos (FvD) over antisemitisme een halt toeroepen 
Verzoeken het College: 
• bij gelegenheid in gesprekken met vertegenwoordigers uit het 
onderwijs te inventariseren of er in het onderwijs voldoende tijd, 
gelegenheid en (financiële) mogelijkheden zijn om aandacht te 
besteden aan antisemitisme en de Sjoa en in deze gesprekken na 
te gaan welke wensen er in dit kader vanuit het onderwijs zijn; 
- te overwegen of de Provincie een rol kan spelen in het 
ondersteunen van het onderwijs bij deze eventuele wensen vanuit 
het onderwijs; 

    

20 Economie De Bat 15-3-2024 Van Hertum (PvdA-GL, mede namens CU en PvdD) over Zeeuwse 
musea; 
Roepen GS op: 
• in gesprek te gaan met de Zeeuwse gemeenten, de vijf 
themamusea, de andere Zeeuwse musea, Erfgoed Zeeland en 
Vereniging Zeeuwse Musea over de toekomst van alle Zeeuwse 
musea. 
• gezamenlijk een plan te ontwikkelen, waarbij het voortbestaan, 
ook op lange termijn, van de Zeeuwse musea het uitgangspunt is, 
ook na 2027. 

    

21 Economie De Bat 15-3-2024 Dees-de Vries (BBB, mede namens PvdA-GL, SP, JA21, SGP en 
CU) over bevorderen leefbaarheid door middel van cultuur; 
Roepen GS op om: 
• te onderzoeken hoe cultuur in de kleine Zeeuwse kernen de 
leefbaarheid kan bevorderen. 
• afhankelijk van de uitkomsten van dat onderzoek in de 
Uitvoeringsagenda Cultuur en Erfgoed 2025-2032 een plan mee te 
nemen om met cultuur de leefbaarheid in de Zeeuwse kernen te 
verstevigen. 
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vergadering 

Onderwerp Actie 
door 
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22 Economie Van der 
Maas 

15-3-2024 Van den Berge (SGP, mede namens BBB, CDA, PvdA-GL, CU en 
JA21) over Provinciale aandacht voor kerken in Zeeland 
Dragen het College van Gedeputeerde Staten op: 
• om op basis van de uitkomsten van de gemeentelijke kerkenvisies 
een totaaloverzicht op te laten stellen van de 
toekomstbestendigheid van de Zeeuwse kerkgebouwen en de 
mogelijkheden te onderzoeken om samen met de gemeenten de 
aandacht voor deze kerkgebouwen structureel te borgen 
• te onderzoeken in hoeverre de Stichting Oude Zeeuwse Kerken 
een rol kan vervullen bij het professioneel beheren en exploiteren 
van leegkomende kerkgebouwen en met kennis en kunde 
kerkbesturen te ondersteunen en te adviseren; 
• tevens te onderzoeken in hoeverre het mogelijk is om de Stichting 
Oude Zeeuwse Kerken verder uit te bouwen naar het voorbeeld 
van de Stichting Oude Groninger Kerken 
• mocht het voorgaande niet mogelijk zijn, dan een alternatief te 
zoeken om toch een organisatievorm te vinden die hetzelfde doel 
nastreeft 
• Provinciale Staten in het najaar 2024 te informeren over de 
uitkomst hiervan 

    

23 Economie Van der 
Maas 

15-3-2024 Van den Berge (SGP, mede namens BBB, PvdA-GL, CU en JA21) 
over Provinciaal muziekonderwijs Zeeland; 
Dragen het College van Gedeputeerde Staten op: 
• om samen met de gemeenten te onderzoeken hoe 
muziekonderwijs (o.a. de Muziekschool Zeeland) steviger 
verankerd kan worden in de Zeeuwse samenleving; 
• om samen met andere partners te bezien in hoeverre er een 
steviger financiële basis gevormd kan worden, om zo het 
voortbestaan van muziekonderwijs (o.a. de Muziekschool Zeeland) 
voor de komende jaren beter te borgen. 
• om een nader voorstel aan PS in het najaar 2024 voor te leggen 
op welke wijze invulling wordt gegeven aan de ‘sociale agenda’ en 
welke plaats muziekonderwijs daarin heeft. En tevens aan te geven 
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vergadering 

Onderwerp Actie 
door 

Voortgang 

op welke wijze het ‘leefbaarheidsfonds’ hierbij een rol kan spelen 
voor mooie en waardevolle initiatieven (die bijdragen o.a. aan het 
tegengaan van eenzaamheid), die niet duidelijk de 
verantwoordelijkheid van een bepaalde partij zijn en daardoor net 
buiten alle kaders vallen (blz. 23 Coalitieakkoord 2023-2027 Met 
Zeeland, voor Zeeland). 

25 Economie Van der 
Maas 

15-3-2024 Van Hertum (PvdA-GL) over NS en ProRail; 
Roepen Gedeputeerde Staten op: 
Deze motie door te sturen naar de Zeeuwse gemeenteraden, de 
gemeente Bergen op Zoom en de Tweede Kamer. 
• bij de NS en ProRail om met elkaar op dringende wijze te spreken 
met de hoogste bestuurders van NS en ProRail zich in de 
Middelburgse Abdij voor de commissie economie over het door hen 
gevoerde beleid en de gevolgen daarvan 
• onderzoek te doen naar alternatieve openbaar vervoersmiddelen 
om de provincie snel te ontsluiten als stremming op het spoor 
plaatsvindt. 
• De NS en ProRail aan te sporen om:  
- de vertragingen gezamenlijk terug te brengen naar minimaal het 
niveau van 10 jaar geleden 
- aangekondigde werkzaamheden beter te communiceren met 
reizigers en sneller en beter passend alternatief vervoer aan te 
bieden, met een passende compensatie voor reizigers 
- de overstap voor Zeeuwse reizigers op station Roosendaal beter 
te regelen en/of de treinverbinding richting Breda en Tilburg door te 
trekken 
- in gesprek te gaan met de Zeeuwse overheden om de 
spoorinfrastructuur in Zeeland te verbeteren en daarbij rekening 
houdend met veranderende klimaatomstandigheden 

   

 




